
ZÁPISNICA zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Konská,  

ktorá sa uskutočnila dňa 13.10.2022 o 16:30 hod.  

v sídle Rady školy – Školská ulica 399/7,01313 Konská 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Otvorenie, kontrola uznášaniaschopnosti, schválenie programu, určenie zapisovateľa 

2. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy 

a školského zariadenia za školský rok 2021/2022 

3. Informácie o pedagogickom – organizačnom a materiálnom zabezpečení výchovno – 

vzdelávacieho procesu v školskom roku 2022/2023 

4. Štatút rady školy pre obdobie 2022-2026 

5. Prerokovanie školského poriadku MŠ Konská platného od 1.9.2022 

6. Rôzne, diskusia 

7. Uznesenie 

8. Záver 

 

K jednotlivým bodom programu zasadnutia 

K bodu č. 1 Otvorenie, kontrola uznášaniaschopnosti, schválenie programu, určenie 

zapisovateľa 

Riaditeľka ZŠ s MŠ Mgr. Monika Vysoká všetkých prítomných privítala na zasadnutí Rady 

školy. Oboznámila prítomných s programom zasadnutia a navrhla ako zapisovateľku             

p. Mgr. Máriu Strhárovú. Na úvod skonštatovala, že: 

- prítomných je 8 členov 

- ospravedlnený 1 člen 

- hostia 2  

Rada školy v zmysle prezenčnej listiny zo zasadnutia a Štatútu RŠ je schopná platne sa 

uznášať.  

Uznesenie č. 2/2022 

Rada školy program Rady školy berie na vedomie a schvaľuje. 

 

HLASOVANIE 

ZA PROTI ZDRŽAL SA 

8 0 0 



K bodu č. 2 Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 

školy a školského zariadenia za školský rok 2021/2022. 

V tomto bode predniesla p. riaditeľka Mgr. Monika Vysoká za základnú školu členom Rady 

školy a prítomným hosťom Správu o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach za školský rok 2021/2022. Pani zástupkyňa Mgr. Ivana Machútová vopred 

preposlala správu o VVČ materskej školy Konská za školský rok 2021/2022 všetkým členom 

Rady školy. Rada školy bez výhrad berie Správy o VVČ za školský rok 2021/2022 na 

vedomie a odporúča zriaďovateľovi ZŠ s MŠ Konská Správy o VVČ schváliť. Správy budú 

zverejnené na webových stránkach základnej školy a materskej školy. 

 

Uznesenie č. 3/2022 

Rada školy berie na vedomie a schvaľuje  Správy o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej 

výsledkoch a podmienkach rady školy a školského zariadenia za školský rok 2021/2022. 

HLASOVANIE 

ZA PROTI ZDRŽAL SA 

8 0 0 

 

K bodu č. 3 Informácie o pedagogicko – organizačnom a materiálnom zabezpečení 

výchovno – vzdelávacieho procesu v školskom roku 2022/2023. 

V tomto bode informovala p. riaditeľka Mgr. Monika Vysoká členov Rady školy 

a prítomných hostí o počte žiakov ZŠ a MŠ,  personálnom obsadení ZŠ a MŠ, taktiež 

o prítomnosti asistenta, fungovaní školskej jedálne, plánovanej školy v prírode v školskom 

roku 2022/2023.  

 

Uznesenie č. 4/2022 

Rada školy berie na vedomie informácie o pedagogicko – organizačnom a materiálnom 

zabezpečení výchovno – vzdelávacieho procesu v školskom roku 2022/2023. 

 

K bodu č. 4  Štatút rady školy pre obdobie 2022/2026. 

P. riaditeľka Mgr. Monika Vysoká oboznámila členov Rady školy a prítomných hostí 

o Štatúte Rady školy pre obdobie 2022/2026. Štatút rady školy je zverejnený na webovej 

stránke školy. 

 

 

 



Uznesenie č. 5/2022 

Rada školy berie na vedomie a schvaľuje Štatút Rady školy pre obdobie 2022/2026. 

HLASOVANIE 

ZA PROTI ZDRŽAL SA 

8 0 0 

 

K bodu č. 5 Prerokovanie školského poriadku MŠ Konská platného od 1.9.2022. 

V tomto bode predložila p. zástupkyňa Mgr. Ivana Machútová prítomným členom Rady školy 

nový Školský poriadok MŠ Konská,  nakoľko v MŠ pribudla nová trieda, nastali zmeny 

v organizačnom zabezpečení MŠ, prijímaní detí na predprimárne vzdelávanie a podľa  

školského zákona pribudlo povinné predprimárne vzdelávanie detí, ktoré dosiahli piaty rok 

veku k 31.8. 

 

Uznesenie č. 6/2022 

 

Rada školy  prerokovala školský poriadok MŠ Konská platný od 1.9.2022  a schvaľuje 

jeho znenie.  

HLASOVANIE 

ZA PROTI ZDRŽAL SA 

8 0 0 

 

K bodu č. 6 Rôzne, diskusia. 

V tomto bode vyzvala p. riaditeľka Mgr. Monika Vysoká k diskusii členov Rady školy 

a prítomných hostí.  

P. riaditeľka  Mgr. Monika Vysoká informovala prítomných o požiadavke rodičov  

o sprístupnení areálu pre verejnosť. Vyjadrila, že nesúhlasí s návrhom, aby školský areál bol 

prístupný a otvorený pre verejnosť do večerných hodín. Taktiež prítomná p. starostka Ing. 

Janka Stupňanová uvažovala o návrhu otvorenia areálu pre verejnosť, no vzhľadom na ničenie 

hrových komponentov  a správania sa mladistvých občanov v našej obci sa daná možnosť 

zamietla. Ostatní členovia Rady školy taktiež súhlasia, aby areál bol pre deti a žiakov ZŠ 

s MŠ Konská otvorený do 17:00.  

Pri materiálnom zabezpečení kuchyne bola žiadosť o novú umývačku riadu, ktorá by výrazne 

pomohla rýchlejšiemu chodu kuchyne.  P. riaditeľka Mgr. Monika Vysoká a p. starostka Ing. 

Janka Stupňanová prisľúbili, že v najbližšom období ( do konca kalendárneho roka 2023) sa 

zakúpi nová umývačka riadu do kuchyne.  

V rámci vzdelávacej činnosti padol návrh od predsedu Rady školy, Ing. Arch. Kristíny 

Kováčovej, či by sa nedalo podávať viac informácií zákonným zástupcom cez aplikáciu 



EDUPAGE. Prítomná zástupkyňa pedagogických zamestnancov za základnú školu, Mgr. Jana 

Štelbaská vysvetlila, že deťom na prvom stupni netreba ešte zapisovať známky elektronicky, 

pretože deti dostávajú veľa známok aj za aktivity a projekty. Taktiež v rámci tejto diskusie 

boli prítomní oboznámení, že na takúto prácu treba mať administrátora. Toho škola 

momentálne nemá, administratívu zastrešuje p. riaditeľka Mgr. Monika Vysoká a nie je v jej 

kompetencií všetko zastrešiť.  Pani riaditeľka informovala, že v rámci MZ môže navrhnúť 

lepšiu spoluprácu učiteľov a rodičov cez daný program EDUPAGE. 

V rámci diskusie, vyzdvihla p. starostka Ing. Janka Stupňanová spoluprácu medzi vedením ZŠ 

s MŠ a osobne poďakovala prítomnej p. riaditeľke Mgr. Monike Vysokej a p. zástupkyni 

Mgr. Ivane Machútovej za ich prácu. 

 

 K bodu č. 8 Záver 

Po vyčerpaní programu sa p. riaditeľka Mgr. Monika Vysoká poďakovala všetkým členom 

Rady školy a prítomným hosťom a Radu školy ukončila o 19,00 hod. 

 

 

Zapísala: Mgr. Mária Strhárová .................................................................................................. 

Predseda Rady školy: Ing. Arch. Kristína Kováčová.................................................................... 

Riaditeľka ZŠ s MŠ Konská: Mgr. Monika Vysoká..................................................................... 

Starostka obce Konská: Ing. Janka Stupňanová............................................................................ 

 

 

 

V Konskej dňa: 19.10.2022 


